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Styrelsen har under året haft fyra protokollförda möten och ett flertal samtal ledamöterna 

emellan. Dessutom har delar av styrelsen haft flera möten med Malmö Kommun gällande 

kommande renovering, utbyggnad samt idéer om badets framtid. Styrelsen har också haft 

möte med de nya arrendatorerna och gett dem lite historia samt önskemål beträffande 

driften av badet. 

De sedan många år stående önskningarna från badarna om utökade öppettider har nu blivit 

hörsammade. Kommunen lade in krav på öppettider i upphandlingen i enlighet med de 

önskemål som SBV framförde. 

Styrelsen och valberedningen har genom aktiv bearbetning lyckats utöka medlemsantalet så 

att det vid årets slut fanns 227 betalande medlemmar. Detta arbete kommer så klart att 

fortsätta! 

Det traditionsenliga Julbadet genomfördes och det kom 90 personer. Även detta antal skall 

vi försöka få upp till kommande Julbad. 

 

Limhamn i mars 2025 

Styrelsen 

 

 

 


